
Janusz Dgbcryriski
Radny Rady Miasta
Wloclawek

nte

Wloclawek 05"08.2021 r.

Pan Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta
Woclawek1,,, "

f\
'/"^,r-*f#&r'\"i.*.*, tu+t t; i1s,;til' { cW(

I

{p t e rp a lqcj e mig dz$ s e syj n e !

--/rg.t 
t{ {:fL.4e $ b !

1 Mieszkafrcy osiedla Potudnie s4 zaniepokojeni zagroieniem ze strony

kierowcow przekraczajqcych dopuszczaln4 prqdko3i na ulicy Gajowej.

Ostarnio doszlo do wypadku w rejonie skrzyzowania ulicy Wiejskiej z Gajowq.

Ta ulica przezniektorych kierowcow jest traktowana jak obwodnica miasta i

bardzo czgsto przekraczaj 1znacntie dopuszczaln4 prqdko66- Proszq o

dcprowadzenie do montaiu wz4dzeh spowalniaj 1cych ruch pojazdaw oraz

*i*o*nq kontrolE stuZby ruchu drogowego Komendy Miejskiej Policji w

tym rejonie.
Mieszkaricy ulicy Wi4zowej proszq o zainstalowanie na ich ulicy prog6w

spowalniajqcych ruch pojazd6w. Ulica ta nie posiada chodnik6w; dlatego

wyjazd z posesji czy wyj$cie pieszych na jezdnig jest stresujqce i

Uiytkownicy ulicy Swietlanej prosz4 o jej remont" Dotychczasowe mrelscowe

uzupelnienie ubytk6w i wyboj6w jest nieskuteczne, dlatego konieczna jest

wym iana nawierzchni, przynaj mniej na j ej naj bardziej zdegradowanych

odcinkach.
Mieszkancy Michelina sq zaniepokojeni trwaj4cq przebudowq alei Jana Paw*a

II w zakresie zbyt matych rond na odcinku od ulicy Szlcolnej do ulicy

Brzezinowej. Dlugie pojazdy ciE2arowe i autobusy zwyczajnie nie mieszcz4

siE na zbyt maty*tondri. i powoduje jego degradacjg' czego przyktadem jest

rondo prry zbiegu ulic Jana Pawla Il, Brzezinowej i Zachodniej" P6ki nie

wybudowano wszystkich 5 rond, jest jeszcze czas na dostosowanie plan6w

proj ektowych do rzecrywistych potrzeb uiytkownik6w drog.

Mieszkancy ulicy R6zinowskiej ponownie narzekaj4 na stan nawierzchni ich

ulicy, zwlaszcza na zdegradowany odcinek w poblizu wjazdu do ulicy
Torunskiej. Proszq w ich imieniu o naprawg tego odcinka.



6. W centrurn miasta na ulicy Przedmiejskiej zapadl sig spory fragment chodnika
z kostki podbrukowej przy skwerku naprzeciwko plac6wki pocztowej. Proszg

o naprswg chodnika w fym miejscu.
7. Pani zamieszkataprzy ulicy Piekarskiej

zurroclla sig do rnnie z profbq o pomoc w kwestii jej zadtuhenia lokalu, k1ory

zajmuje od ponad 30 lat. Jej zadtuhenie na koniec listopada 2A20r. Wynosilo
l4cznie 25,262 ii. ( dvradziedcia pigi tysigcy dwie$cie sze$ddziesiqt dwa zl.) Ta

schorowana kobieta o niskiej emeryfuae prosi prezydenta miasta o umorzenie

odsetek i deklaruje regularnq splatg naleZnofci glownej w ratach.

Z powa2aniem


